
Kulturudvalget

Til: Videnskabsministeren

Dato: 17. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 44
Er ministeren enig i den prioritering, som Styrelsen for Bibliotek og Mediers vi-
cedirektør har givet udtryk for i et interview i Forskerforum nr. 240, hvor det
fremgår, at han ikke vil gøre noget for de problemer, danske videnskabelige
tidsskrifter har, men udelukkende vil arbejde for Open Access?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Frahm (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Frahm@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
formand
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